
  
  

                                                             مكتب سكرتیر البلدیة بلدیة رھط
                                                   משרד מזכיר העירייהעיריית רהט         

  10 מתוך 1עמוד     

  
    il.gov.ladpc@secrht mail-E                                                 08-9914860:    פקס 08-9914800:   טל 85357 מיקוד -   רהט  8. ד.  ת 

  2009 מרץ 01יום ראשון 
  4/2009' פרוטוקול ישיבת המועצה  מן המניין מס

  18:00  שעה 2009 בפברואר 25תאריך , מיום רביעי
  חדר ישיבות המועצה: מקום הישיבה

  
   ראש העירייה-    פאיז אבו צהבאן  :ה"משתתפים ה  
  מ ראש העירייה" סגן ומ-    ר עאמר אלהוזייל"ד    
  ראש העירייה סגן -    רבחי אבו אלטייף    
   סגן ראש העירייה-    ם'סאלם אבו מדיע    
   חבר העירייה-    ם'אחמד אבו מדיע    
   חבר העירייה-    טלאל אלקרינאוי              
   חבר העירייה-    יוסף אבו זאייד    
   חבר העירייה-    יוסף אלעמור    
   חבר העירייה-    מוחמד אבו סיאם    
   חבר העירייה-    סלמאן אלקריני    
   חבר העירייה-    ה אלעוברהעבדאלל    
   חבר העירייה-    עדנאן אלעוברה    
   חבר העירייה-    עודה אלעתאיקה    
      

   חבר העירייה-    ר עותמאן אלקרינאוי"ד  :ה"           אחר ה
    
     חבר העירייה-    סלימאן אבו בלאל  :ה"נעדרים ה  

  
   מזכיר העירייה-  עלי אבו אלחסן  :ה"           נוכחים ה

   גזבר העירייה-  ו דעאבססלאמה אב  
   מהנדס העיר-  אברהים אבו סהיבאן  
   היועץ המשפטי של העירייה-  ד חי יקיר"עו  
   מבקר העירייה-  עאמר אבו האני  
   צוות ליווי תאגיד מים וביוב לרהט-  ד דובי ליבנה"עו  
   צוות ליווי תאגיד מים וביוב לרהט-  ד אייל ימיני"עו  

  
  :על סדר היום

  
  .הודעת ראש העיר .1

 . 449,800₪יצירת סביבת עבודה למורים בסך " אופק חדש" עבור 412' ר מס"אישור תב .2

 . 59,690₪סך ,  אח'ס מקיף אלנג" עבור הצטיידות בי378' ר מס"אישור הגדלת תב .3

 .ל משרד הפנים"אישור בחירת וועדת רכש ובלאי בהתאם להוראות מנכ .4

 . והתקנון של תאגיד מים וביוב לרהט,והסכם העברת נכסים, אישור מינוי חברי דירקטוריון .5

  ) .3) (ב(2תקנה ) מכרזים קבלת עובדים(אישור העסקת מנהל לשכת ראש העיר על פי תקנות העיריות  .6

  .3) (ב(2תקנה ) מכרזים קבלת עובדים(ע בשכר על פי תקנות העיריות "ת לסגן רה/ה אישי/אישור העסקת מזכיר .7

 ).גביה(פקיד הגביה בהתאם לפקודת המסים נאדי סהיבאן ל, מינוי מנהל מחלקת הגביה .8

 .אלי למר ראיד אלקרינאוי במקום מר סלימאן מטאלקה המנהל   הקודם'מורשי חתימה לבית ספר אלעז.   9
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   הודעת ראש העיר– 1' סעיף מס
  

  :פאיז אבו צהבאן
  .מתכבד למסור לחברי העירייה מספר הודעות לעדכון

  
 ושמו , ל משרד הפנים" על ידי מנכחשב מלווהמונה לעירייה , 2009  בפברואר18 - החל מ,החשב המלווה 1.1

  .וזה לצערי רק בגלל הניהול הכושל של הנהלת העירייה    הקודמת, עם אופציה להארכה,  חודשים6 למשך וסים קאסם
אות למימון הוצ ₪ 500,000משרד הפנים באמצעות ראש תחום ביטחון וחירום הקציבה לעירייה סך , תקציב חירום 1.2

 ".עופרת יצוקה"החירום שהיו לעירייה בתקופת המלחמה מבצע 
 .₪ מיליון 6.7 בסך 2009משרד הפנים הודיע לעירייה על הקצאת תקציב פיתוח לשנת , תקציב פיתוח 1.3

 
  . 449,800₪יצירת סביבת עבודה למורים בסך , "אופק חדש" עבור 412' ר מס" אישור תב– 2' סעיף מס

  
  :פאיז אבו צהבאן

 : בתי ספר מרהט והם5רת התוכנית נכללו במסג
   ₪ 54,200  אלהודא
   ₪ 108,400  אלזהרא
   ₪ 108,400  אלרחמה

   ₪ 89,400  סלאח אדין
  . 89,400₪  עומר בן אלחטאב

  .מבקש אישור המועצה" אופק חדש"המימון ממשרד החינוך במסגרת 
  
  

  .כאשר מקור המימון משרד החינוך, אושר פה אחד:     החלטה
 
  

  . 59,690₪בסך , אח'ס מקיף אלנג" עבור הצטיידות בי378' ר מס" אישור הגדלת תב– 3' מססעיף 
  

  :פאיז אבו צהבאן
  .מבקש אישור המועצה, הסכום עבור ציוד וריהוט לכיתות חדשות בבית הספר

  
  

  .648204. מ. ס2725/2008' מענק מס, כאשר מקור המימון מפעל הפיס, ר פה אחד"אושרה הגדלת התב:     החלטה
 
  
  

  ל משרד הפנים" אישור בחירת וועדת רכש ובלאי בהתאם להוראות מנכ– 4' סעיף מס
  

  :פאיז אבו צהבאן
צריך להיות רק , ובהתאם לפסיקת בית המשפט בעניין הרכב הוועדה, בהתאם להוראות בקשר להרכב וועדת רכש ובלאי

היועץ המשפטי של , גזבר העירייה: ההרכב, עה הבאהולכן הנני מבקש אישור להצ, מקצועי ושלא יהיו בה נבחרי ציבור
  .מנהל החינוך ומהנדס העיר, מנהל רכש ואספקה, העירייה

  
  

  . נמנעים5, אין מתנגדים,  חברים בעד8אושר ההרכב ברוב קולות :     החלטה
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  .יוב לרהטוהתקנון של תאגיד מים וב, והסכם העברת נכסים,  אישור מינוי חברי דירקטוריון– 6' סעיף מס
  

  :פאיז אבו צהבאן
  .כולל התיקונים שהתקבלו אתמול, המסמכים הועברו לחברים בעוד מועד

  
הצליחה לזכות , רהט, שחל על הרשויות להתאגד בנושא מים וביוב, 2001 –א "התשס, בהתאם לחוק תאגידי מים וביוב
  הקמת תאגיד מים 18.09.02 מיום 6/2002ה יש לציין שהעירייה אישרה בישיבת המועצ. בהקמת תאגיד מים וביוב עצמאי

לכן היום , אך לא השלימה את המשימה לאור אילוצים, 19.11.07 מיום 8/2007ואשררה החלטתה בישיבת המועצה , וביוב
  .אשר מלווים הקמת התאגיד לרהט, הנני מבקש התייחסות החברים לאחר שמיעת דברי עורכי הדין דובי ליבנה ואייל ימיני

  
  :בי ליבנהד דו"עו

אשר נכנס עניינו , ד אייל ימיני מלווים את העירייה בתהליך הקמת תאגיד מים וביוב"אני והשותף שלי עו, ערב טוב לכולם
ויש , והיום אנחנו יושבים בעניין המרכזי והוא אישור הדירקטורים והעברת הנכסים ואישור התקנון. עכשיו להילוך גבוה

  .שקבלתם לעיונכםלציין שהועברו תיקונים במסמכים 
  

ובעצם הוא מחייב את כל הרשויות בישראל להקים תאגיד , 2001 –א "התאגיד הוא בהתאם לחוק תאגידי מים וביוב התשס
  .תחזוקת הרשת העירונית, שכולל אספקת מים, אשר יקבל את האחריות למתן שירותים בנושא מים וביוב, מים וביוב

  
ובין היתר גם נושא הגבייה . ולהשאיר הרשויות לטפל בעניינים האחרים, יונייםמדינת ישראל סבורה שמדובר בעניינים ח

  .עבור צריכת המים ואגרות למיניהם עובר לאחריותו של התאגיד
  

התאגיד אמור להיות עצמאי , 2010ועל פי לוח הזמנים בתחילת , והנכסים עוברים לאחריות  התאגיד במסגרת הסכם מסודר
ומינהל המים אמור להיות האחראי על משק המים , מורה לקום חברה שתרשם ברשם החברותלצורך העניין א, לכל דבר

  .לצורך העניין קיימנו ישיבות והיו שותפים נציגי העירייה
  

  .כולל התקנון של התאגיד, אנחנו גיבשנו ביחד מסמכי יסוד לתאגיד של רהט
  

עברת נכסים והתקנון על מנת להשלים מהלך ההקמה דירקטוריון התאגיד ה, מה שהבאנו היום זה החלטה להקמת התאגיד
ומינהל ,  במקביל מסמכים אלה גם הועברו לממונה על התאגידים- מ"מי רהט בע–המלצנו גם לקרוא לתאגיד . של התאגיד

  .במידה ויהיו שינויים מהותיים אנחנו מחויבים להביא לדיון נוסף בפני מועצת העירייה המכובדת, המים
  

. ומשרדינו מונה לעניין הפן המשפטי, שמונה על ידי המדינה לצורך העניין,  עובדים ביחד עם אלעד תמרייש לציין שאנחנו
  .ומקווה שלא, היום לא יכל להגיע אך הוא זמין במידה ויתעוררו בעיות קיצוניות

  
ת המקומיות ויש לציין שבתקופת התפר כלומר בתקופת הבחירו, נוסף לזה אמור שנאשר היום גם מינוי הדירקטורים

והשמות שמובאות היום לאישור הם לאחר , פורסם על ידי העירייה הודעה בעיתונות לאיתור מועמדים לדירקטוריון
ויש לציין שלא הוגשו מועמדים ,שאושרו על ידי הוועדה שמאשרת מועמדים להיות דירקטורים בחברות ממשלתיות

  .אשר עמדו בתנאי הסף להיות דירקטורים, נייםלכן השמות הן לאנשים לא מקומיים וחיצו, מתאימים מרהט
  

הרכב הדירקטוריון הוא בין . ונותר רק אישור המועצה, ועל מנת לעמוד בלוח הזמנים השמות המוצעים קבלו אישור הוועדה
 לא ולכן המלצנו כדי,  שכבר אושרו על ידי הוועדה5 - בנוסף ל,  דירקטורים4וזה משאיר לעירייה למנות עוד ,  חברים9 – 5

ולכן יש לדאוג , ויש לציין שיש להיכלל בדירקטוריון גם ייצוג לשני המינים,  ולאשרם5-לעקב את ההקמה להמליץ על ה
  .שבתוך התוספת יהיה ייצוג לנשים

  
  :פאיז אבו צהבאן

  .למרות שביקשנו ופרסמנו אנשים מקומיים לצערי נכון לרגע זה לא מעונינים להיות דירקטורים
  
  :הד דובי ליבנ"עו

, כי מעונינים שהאנשים יהיו רציניים, אנחנו לא דוחים אנשים שעונים על דרישות הסף, אנחנו נבחן כל מועמד שיגיע
, הוועדה הבודקת תשמח לראות מועמדים בדואים, או בעלי ניסיון רלוונטיים, וחייבים להיות בעלי רקע אקדמאי מתאים

  .אני אשמח מאוד לענות על שאלות אם יהיו,  לקבל עוד שמותיש עדיין המרווח. ומועמדים מקומיים משני המינים
  

  :ד חי יקיר"עו
  .והמניות של הבעלים, רוצה שתתייחס לעניין ההלוואות שבנושא הביוב
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  :ד דובי ליבנה"עו
יחד עם זה הוא גוף עצמאי למרות שהוא בשליטה , בבעלות מלאה של העירייה, התאגיד הוא חברת בת של העירייה, למעשה

והוא נדרש לקיים את המנגנון של , והחובה של התאגיד לספק את השירותים באופן נפרד מהעיירה, ה של העירייהמלא
  .כלול בו אחזקה של הרשת, אספקת השירות החיוני שנקרא מים

  
התמורה , לכאורה העירייה מוותרת על נכסים ומצפה לקבל תמורה לזה, הנכסים מועברים לתאגיד מטעם העירייה

  .על ידי מענק והתאגיד אמור להחזיר לעירייה עבור הנכסיםמתקבלת 
  

  :פאיז אבו צהבאן
  .עכשיו מבקש מהחברים להתייחס ולהעלות שאלות

  
  :יוסף אבו זאייד

לדעתי זה תהליך , ₪מדובר בהעברת נכסים ששווים מיליונים של , לדיון על שולחן מועצת העיר, מדובר בסעיף כבד מאוד
כי אני לא יודע מה העתיד של חברה שתיקח , כדי להסביר מלא בהשתתפות כלכלנים, חדתשמחייב דיון בישיבה מיו

מה הביטחונות שהעירייה מקבלת , יחד עם זה אף אחד לא מבטיח מה יהיה עתיד נכסים אלה, מהעירייה את הנכסים שלה
  .תודה. עראחרת נצט, חושב לדחות את הדיון בסעיף זה? מה המדינה  נותנת לעירייה מול נכסים אלה

  
  :פאיז אבו צהבאן

  !אך לא השלימה את המשימה, רוצה להזכיר לך שפעמיים המועצה אשרה הקמת התאגיד
  

  :מוחמד אבו סיאם
בואו , בואו נלמד את הנושא, תאגיד מים וביוב זה על פי חוק, בסעיף זה כולנו מאוחדים, אין כאן קואליציה ואופוזיציה

, כי בסופו של דבר זה יאושר אין ויכוח, ולאחר מכן נקיים דיון,אגיד מים וביובלבקר באיזה רשות שעובדת כבר לפי ת
  .קראתי את המסמכים שקבלתי אך לא הבנתי הרבה, אני מצטרף לדעתו של החבר יוסף, בביקורים נלמד דברים חדשים

  
  :ר עותמאן אלקרינאוי"ד

אנחנו מטווים רק , העירייה העבירה לתאגידמה יקרה עם הנכסים ש, במידה וזה ייכשל, שאלת המפתח לאן זה מוביל
, יש מסלול ואבני דרך ובהתאם לזה יש לפעול, אנחנו לא נהיה מומחים בתאגיד מים וביוב, מדיניות שנקבעה גם בעבר

  ?השאלה מה קורה במקרה הגרוע שזה נכשל מה עם גורל הנכסים של העירייה שהועברו לתאגיד מים וביוב
  

  :ם'אחמד אבו מדיע
אני , ההחלטה להקים את התאגיד הייתה החלטה אסטרטגית ובהתאם לדרישות החוק, למה שנאמר על ידי החבריםבנוסף 

מה , האם יש תוכנית כלכלית, האם נעשה סקר נכסים, אבל אחרי שאני אלמד אותו יותר טוב, אישית לא נגד הקמת התאגיד
  .עם נוכחות מומחים בנושא, יים דיון רק לתאגידחושב לק, אני לא נגד ההקמה, גובה המענק שנקבל והאם זה מובטח

  
, אני עם תאגיד, ידוע לי שיש אנשים מרהט שהגישו להיות דירקטורים אך שמותיהם לא מופיעים ברשימה שהובאה לאישור

  .אך לא רק בהרמת אצבע
  

  :עדנאן אלעוברה
את הדיון בהעברת הנכסים ולאשר יתר אני חושב לדחות , שאמורים להעביר לתאגיד, אנחנו מדברים בנכסים של העירייה

  .הדברים עד שנלמד את הנושא לעומק
  

  :טלאל אלקרינאוי
  .עדיין בודדים מי שהקימו תאגידי מים וביוב,  שנים10 -כבר מתגלגל כ, זה נושא לא חדש, תאגיד מים וביוב

  
  :דובי ליבנה

  .זה לא מדויק
  

  :טלאל אלקרינאוי
, שיוקמו בסגנון של שירותי כבאות,  תאגידים במדינת ישראל6 או 5בהתחלה על דובר , בזמנו שהוחלט על הקמת התאגיד

זו הייתה מדיניות משרד האוצר להפקיע . המרכז לשלטון המקומי נאבק בעניין ועד היום לא המליץ לרשויות להתאגד
  .מהרשויות הטיפול בנושא מים וביוב

  
בישיבה האחרונה שקיימתי עם מינהל . ת לכל דבר וענייןוחברות פרטיו, המטרה מהתאגידים שיתנהלו כמו חברת חשמל

ולזה התנגדתי בתוקף כי זה כישלון בכוונה ) לרשויות הבדואיות ביחד(דברו איתנו על הקמת תאגיד מגזרי , משק המים
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 ובסופו של דבר הסכימו לרהט שיהיה תאגיד עצמאי כי אחוז הגביה במים היה בין הגבוהים באוכלוסייה הערבית,תחילה
  . גביה70%הינו מעל 

  
מרכז השלטון המקומי עדיין נלחם ולא . וכל הפניות יגיעו לעירייה, הוא יודע רק העירייה, התושב לא יודע מה זה תאגיד

משרד , כי ההכנסות מהמים זה טוב לקופות של הרשויות המקומיות. ולכן ביצועו נדחה כל פעם, תומך בהקמת התאגידים
  ?יות המקומיות והשלטון המקומי אומר מה נותן בתמורההאוצר נלחם שזה יצא מהרשו

  
אין ספק . אנחנו משלמים על זה מיטב כספינו,  שנה20והלוואות לעוד , ₪ מיליון 100 -מערכת הביוב ברהט בלבד עלתה כ

  ?חייבים ללמוד את זה טוב לפני שמחליטים מה מקבלים בתמורה, שזה תאגיד שלנו
  

בעלי האמצעים , התאגיד מחר ימכור מניות, ו בה יועצים משפטיים ויועצים כלכלייםזה מחייב ישיבה מסודרת שישתתפ
  .ישלטו בתאגיד לאחר מכן

  
  :ד חי יקיר"עו

  .המניות ימכרו באישור הממונה על התאגידים
  

  :פאיז אבו צהבאן
  ?אתם אישרתם את זה פעמיים במועצה היוצאת לא ידעתם שזה כך

  
לכן בקשתי שתקבלו את המסמכים ותבואו מוכנים עם שאלות ענייניות ,שמוע הרצאהדעתכם לא רוצה ל, אני רוצה לשמוע

  .ועוד דחייה תגרום הפסד נוסף, העיקוב בביצוע גרם לעירייה הפסדים, וקונקרטיות ולא בהצעה לדחות את ההחלטה
  

  .רוצה התייחסות עניינית ולא לטחון מים, לישיבה הזמנתי שני עורכי דין שמבינים בעניין
  

  :אל אלקרינאויטל
  .ומביע בזה עמדתי,אני אומר הדברים שלי שזה מחייב דיון בנוכחות כלכלנים

  
  :ר עאמר אלהוזייל"ד

הבנתי כאשר , עכשיו, אני חושב שהנימה שנשמעת כאן היא אחריות של כולם, ראשית, ברשותכם רוצה להגיד מספר דברים
  , הותנה באישור הקמת התאגיד2007תקציב , טלאל היה ראש העירייה

  
  

  :אברהים אבו סהיבאן
  ש"עדיין אין לנו הרשאה לשדרג את המט

  
  :ר עאמר אלהוזייל"ד

גיבשתי לי עמדה ברורה בקשר , ואמרתי שצריך ללמוד את הדברים לעומק, ראיתי את המסמכים, אני כנה בזה
לא יכול להרשות לעצמי שהדירקטוריון יובל על ידי , טלא יעלה על הדעת שהדירקטוריון לא יכלול תושבי רה, לדירקטוריון

  . האחרים יהיו תושבי רהט4-כאשר ה,  חברים9 -ממליץ שהדירקטוריון יהיה מ, אנשים שאין בהם חברים מרהט
  

, והגזבר, נותר המהנדס, נשמע את הדרג המקצועי, בואו לא נפסול אחד את השני, ברמת התכנים של המסמכים הנוספים
מה עם הנכסים של העירייה במצב כישלון התאגיד מה גורל נכסי , ר עותמאן שאל שאלה מאוד קרדינלית"ין שדורוצה לצי

  ?העירייה
  

  .₪ מיליון 100 -ראש העיר הקודם אמר שרשת הביוב לעירייה עלתה כ
  

  :פאיז אבו צהבאן
  .מבקש לשמוע דעתו של מהנדס העיר

  
  :אברהים אבו סהיבאן

מונה יועץ להקמת התאגיד מטעם הממונה על , בוצעו סקר נכסים, ם בעניין הקמת התאגידבערך שנתיים אנחנו עסוקי
, כי המענקים הולכים ופוחתים, נאלצנו להריץ את הדברים, התקיימו מספר ישיבות בעניין בתקופה האחרונה, התאגידים

ם לקבל את המענק שעומד על הפרק אנחנו מוכני, לנפש ₪ 180 -בתחילת חודש מרץ זה ירד ל, פר לנפש ₪ 250היום המענק 
  .כי כל המסמכים מוכנים לאישור, היום
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  .וזה תוקע מתן היתרי בנייה להרחבה, מכון הטיהור לא יכולים לשדרג אותו כי אין מימון לזה מספיק
  

בקש ל משרד הפנים מ"וגם מנכ, אם לא נסיים עניין התאגיד, הממונה על התאגיד ומינהלת הביוב מאיימים לבטל המכרז
  .לסיים תהליך הקמת התאגיד

  
לכן מן , אנחנו עירייה שנמצאת בגירעון וחשוב לנו כל מימון שהו כדי לעמוד על הרגליים ולהמשיך לספק שירותים לתושבים

  .הדין לקבל החלטות היום ולא לדחות
  

  :סלאמה אבו דעאבס
והיום אנחנו בשלושה , לנפש ₪ 400שות עם החוק התחיל במענק לר. וקבעה מועדים להקמת התאגידים, זה חוק של המדינה

  .כל איחור זה הפסד, לנפש ₪ 200בתחילת מרץ המענק יהיה , לנפש ₪ 250הימים האחרונים של מענק 
  

זה הפוך , ההוצאות יותר מההכנסות, מערכת המים היא הופכת להיות נטל על הרשות המקומית, הדוחות הכספיים
  .₪ מיליון 3הערכה של הפסד , 20%הפחת עדין מעל , לצערי זה הפך להיות נטל. מרשויות אחרות שזה מנוף לקופת הרשות

  
ש לא אישרו לנו הלוואה כי "נאמר על  ידי המהנדס שדרוג המט, יתכן שהפחת יגדל ולא יקטן דווקא, לאור משבר המים

  .ש" שדרוג המטזה עניין קריטי לעירייה, כושר ההחזר של העירייה לא מאפשר קבלת עוד הלוואה בנושא ביוב
  

  :מוחמד אבו סיאם
  ,אנחנו לא נגד

  
  :סלאמה אבו דעאבס

אבל מאחר ונקבעו מועדים , שקלנו לקיים דיון נפרד לפני הישיבה של היום, דחייה בהחלטה זה הפסד כספי לעירייה
  .לישיבות המועצה רצינו לכבד את ההחלטה

  
  :ר עמאר אלהוזייל"ד

  ?מה העירייה תקבל
  

  :סלאמה אבו דעאבס
וגם , וכל דבר בא על פתרונו, גם אצלם היו המון התלבטויות, רהט היא לא התאגיד הראשון במדינה, לנפש ₪ 250מענק של 

  .אנחנו נהיה כמוהם
  

  :ם'אחמד אבו מדיע
  ?אתם מעלים שאלות

  
  :סלאמה אבו דעאבס
  .תשאלו ותקבלו תשובות, לא נשאלנו ספציפית

  
אנחנו , אין שותפים לנו,  של העירייה100%התאגיד הוא , רבותיי, על העירייהזה יחול על התאגיד ולא , לגבי ההלוואות

  .הבעלים
  

  :פאיז אבו צהבאן
  !זה לא כמו החברה הכלכלית לשעבר

  
  :ד דובי ליבנה"עו

  .אני מקווה שאענה על כל השאלות
  

  .הועלו שאלות ואני אשמח לענות, אני לא בעמדה להתווכח עם אף אחד
  

, זה גם הטיפול בתקלות ברשת הביוב, עביר לתאגיד אחריות האחזקה ברשת המים וביוב העירוניתמבין הדברים שטוב לה
וגם משק כספי סגור בנושא המים , ואתם יודעים איך המשרד להגנת הסביבה מטפל בזה באמצעות המשטרה הירוקה

  .כדי לספק מים ולתחזק את הרשת ולהילחם בפחת המים, והביוב
  

אבל כל זה תחת בקרה של הממונה על התאגידים , התקנות ניתן להעביר חלק מהמניות לגופים אחריםבעניין המניות על פי 
  .כי השליטה תמיד צריכה להיות בידי העירייה, ומינהל המים והעירייה
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ה והובטח לעירייה הארכ, והוא הולך ויורד, המענק נקבע פר נפש, וזה מוכתבים מלמעלה , המדינה קבעה איך הנכסים יעברו

לגבי הנכסים זה בביטחונה של מדינת ישראל היא לא תיתן שזה . כדי להשלים את התהליך, 2009 במרץ 15מיוחדת עד 
ולכן מתחילת הדרך היא קובעת איכות הדירקטורים ושזה יבנה , ותתערב במידת הצורך, היא תתמוך בו כדי להצליח, ייכשל

  .םויש מהלכים להתערבות והם מגובי, על יסודות מוצקות
  

  :טלאל אלקרינאוי
יתכן שהמדינה תחליט להפריט ותכריז על , נכון שהמדינה לא תיתן שזה יקרוס, יש שאלות, אך תוך דבריך, ההסבר הוא טוב

  .מכירת מניות
  

  :ד גובי ליבנה"עו
  .יתכנו מצבים כאלה

  
אך כדי לעשות דבר , ן המדינהודברים שהם קשורים לביטחו, שזה היה המונופול של המדינה, עובדה היום מפריטה בתי כלא

  .מבקשים ביטחונות וערבונות כדי להבטיח שהעניין ינוהל בדרך הנכונה ורמת ניהול ויכולת גבוה, כזה
  

  :ד אייל ימיני"עו
העירייה היום לא מכסה בגבייה עבור , אבל צריך לקחת בחשבון מה האלטרנטיבות, בסופו של דבר זה החלטה של המועצה

היינו מעורבים בהקמה של , כל שמתעכבים גובה המענק הולך וקטן, הזמן חשוב מאוד, זה בפן הכלכלי, המים שהיא רוכשת
כי זה הרגע , יש לקבל החלטה עוד היום, וחלקם רשויות שכנות לכם, תאגידים אחרים ובגלל עיכובים הפסידו כספים

  .האחרון
  
  :ר עאמר אלהוזייל"ד

  ?מה עם חובות העירייה בנושא הביוב
  

  : אבו דעאבססלאמה
ולגבי החובות שעל התושבים זה , בנושא הלוואות הביוב, אמרתי בפירוש שהתאגיד לוקח אליו את הנכסים כולל החובות

  .נמשיך לעבוד על זה כדי לגבות אותו, עד להקמת התאגיד. כי זה כסף של העירייה, נכס של העירייה שתמשיך לגבות אותו
  

  :עדנאן אלעוברה
  ?מה עם אגרת ביוב

  
  :פאיז אבו צהבאן

  .זה טיפולו של התאגיד
  
  :ר עאמר אלהוזייל"ד

אנו לפחות , ומעורכי הדין לגבי הדירקטוריון, מגזבר העירייה, החברים כאן שאלו שאלות וקבלו תשובות ממהנדס העיר
  ?האם זה אפשרי להתנות, 9צריכים ללכת על הרכב של 

  
  :ד דובי ליבנה"עו

  .דירקטוריונים חיצונים ונציגים אחרים בתנאי שלא יהיו בניגוד ענייניםיש ,  חברים9 – 5ההרכב הוא בין 
  

אנחנו רוצים ,  דירקטוריונים יהיו תושבי רהט בתנאי שיענו על דרישות הסף4 -שהעירייה תעמוד על זה  ש, אני חושב במינוי
  . והאחרים בשלב מאוחר5 -לאשר היום את ה, שהתאגיד יתחיל לעבוד

  
  :ר עאמר אלהוזייל"ד

  . האחרים יהיו תושבי רהט4 -אני רוצה שבהחלטה יהיה רשום שה
  

  :ד דובי ליבנה"עו
  . האחרים יהיו בעלי עדיפות תושבי רהט4- לבקש שה, אני חושב במסגרת ההצבעה

  
  :מוחמד אבו סיאם

  .זה שווה לדחות את הדיון
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  :פאיז אבו צהבאן
  .?פורסם יותר מפעם אחת והאנשים לא רוצים מה צריך לעשות

  
  :ר עותמאן אלקרינאוי"ד

  .רק תושבי רהט, נקבע זה, והאחרים גם העירייה מאשרת, 5 - אנחנו מאשרים היום את ה
  

  :ד חי יקיר"עו
זה שליטה של העירייה לגבי מינוי ,  האחרים אם המועצה לא רוצה היא לא תמנה4 -ולגבי  ה, מי שממנה זה מועצת העיר

ובעלי , אך יש לדאוג לאנשים מוכשרים, מיעוטים בוועדה למינוי דירקטורהמדיניות יש העדפה לבני ה. הדירקטוריון
  .כישורים מתאימים

  
  :טלאל אלקרינאוי
  לגבי מס הרכישה, שאלה מקצועית

  
  :ד חי יקיר"עו

  .לרכישה יש סעיף שזה פטור
  

  :פאיז אבו צהבאן
  .ואני מביא להצבעה, העניין הובהר די מספיק

  
 האחרים יובאו לאישור לאחר 4 - ואת ה,  שהובאו לאישור5 - לאשר היום את ה, קטוריוןר עותמאן לגבי הדיר"הצעתו של ד

  .מכן והם יהיו תושבי רהט
  

  .אין נמנעים,  נגד5 חברים   9בעד 
  
  

  , מר יואב לאביוד, מר אמון עזיז, מרקוביץ-שרון בירון' גב: ה"אושר ברוב קולות מינוי ה. 1:     החלטה
 האחרים יובאו לאישור 4 -ואת ה, ד אבו פריחה לתפקיד דירקטור' מאגומר, הופמן-מר איתי אופיר

  .אשר יהיו תושבי רהט, לאחר מכן
  

  .אושר ברוב קולות התקנון לתאגיד מים וביוב לרהט. 2                  
  

  .בהתאם לתנאים המופיעים בהסכם, אושר ברוב קולות הסכם העברת הנכסים התפעוליים. 3                    
 
  

  ) מכרזים לקבלת עובדים( אישור העסקת מנהל לשכת ראש העיר על פי תקנות העיריות – 6' סעיף מס
  )3)(ב(2 תקנה 

  
  :ד חי יקיר"עו

לא יתמנה אדם ) "16(ג 142ב ועל פי סעיף 142רוצה להשיב תשומת לבכם מאחר ומונה לעירייה חשב מלווה על פי סעיף 
החשב המלווה בקש לציין את , "את העסקתו ותנאי העסקתו, מראש ובכתב, ווהלעובד עירייה אלא באישור החשב המל

  .לכן כל החלטה שתתקבל אמור לקבל אישור החשב המלווה, הדברים אלה כי לא הובאה לו הבקשה לאישור
  

  :פאיז אבו צהבאן
וגובה שכרו יקבע , ל"ובכל זאת מבקש אישור המועצה להעסקת מנהל לשכה לראש העיר בהתאם לתקנות הנ, הובא לידיעתי

  .בתיאום עם החשב המלווה ומשרד הפנים
  

  :ם'אחמד אבו מדיע
  ?ש"אז אתה מתעלם מחוות דעת היועמ

  
  :פאיז אבו צהבאן

  .אי קבלת האישור מראש מהחשב המלווה לא מונעת לאשר, אני אפעל כפי שמתחייב בתקנות, לא מתעלם
  
  :ר עאמר אלהוזייל"ד

  .ה יקבע בתיאום עם משרד הפנים והמלצת החשב המלווה כמובןאני מדגיש שכרו של מנהל הלשכ
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  :טלאל אלקרינאוי

  ?מי הוא מנהל הלשכה
  

  :פאיז אבו צהבאן
  .אני מבקש אישור המועצה, זה שלאה לא עניינית? מאין חשבת להביא מנהל לשכה

  
  . נגד    אין נמנעים5 חברים בעד    9
  
  

) מכרזים לקבלת עובדים(כת ראש העיר בהתאם לתקנות העיריות      אושר ברוב קולות העסקת מנהל לש:החלטה
  .ושכרו יקבע בתיאום עם החשב המלווה ומשרד הפנים, )3)(ב(2תקנה 

 
  

  :טלאל אלקרינאוי
  .מבקש לנמק התנגדותי

  
  :פאיז אבו צהבאן

  .בבקשה
  

  :טלאל אלקרינאוי
אבל ידוע לי שבתפקיד זה , ים זה נוגד ההנחיותקליטת עובדים חדש, ידוע לי שהעירייה נמצאת בתנופה לתוכנית הבראה

  .?מכהן עובד בשם מחמוד אלקרינאוי עד עכשיו לא ידוע לי מה נעשה איתו
  

  :פאיז אבו צהבאן
העובד הקודם נערך לו שימוע על פי דין ויצא לו מכתב על סיום עבודתו , מנהל לשכה זה תפקיד אימון וכבודך יודע, ראשית

  .ומאחל לו הצלחה בהמשך דרכו, על פי חוקבעירייה ויקבל זכיותיו 
  

תקנה ) עובדיםמכרזים לקבלת (על פי תקנות העיריות , ע בשכר"ת לסגן רה/ה אישי/ אישור העסקת מזכיר– 7' סעיף מס
  )3)(ב(2

  
  :פאיז אבו צהבאן

  מבקש אישור המועצה
  

  :טלאל אלקרינאוי
  .ש"גם על זה חלים דברי היועמ

  
  :פאיז אבו צהבאן

  .ג רק על פי המתחייב שזה יתואם עם החשב המלווהאנחנו ננה
  

  . נגד    אין נמנעים5 חברים בעד    9: מביא להצבעה 
  

  
מכרזים (אושר ברוב קולות העסקת מזכירה אישית לסגן ראש העיר בשכר על פי תקנות העיריות :     החלטה

  .וכמובן בתיאום עם החשב המלווה, )3)(ב(2תקנה ) לקבלת עובדים
 

  
  :ד אבו סיאםמוחמ

  .מבקש לנמק התנגדותי
  

  :פאיז אבו צהבאן
  .בבקשה

  :מוחמד אבו סיאם
  .היה עדיף לנייד עובדים במקום חדשים, מאחר והעירייה בתוכנית הבראה
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  :פאיז אבו צהבאן
  .אך מאחר ומדובר בתפקידי אמון זה הנוהג, אם הייתה המועצה וההנהלה היוצאת נוקטים כך היינו עושים את זה

  
  ).גביה(לפקיד גביה בהתאם לפקודת המסים ,  מינוי מנהל מחלקת הגביה נאדי סהיבאן– 8'  מססעיף

  
  :פאיז אבו צהבאן

עקב מותו של מנהל המחלקה הקודם חסין אבו , לאחר שהתפנתה המשרה, מנהל המחלקה התקבל לעבודה במכרז פנימי
  .ל לפקיד גביה בהתאם לפקודה"צר להסמיך את הנלהמליץ בפני שר האו, לכן היום מבקש אישור המועצה, )ל"ז(אלעסל 

  
  . נמנעים5, אין מתנגדים,  חברים בעד9: מביא להצבעה

  
  

 לפקיד גביה בהתאם לפקודת המסים נאדי סהיבאןאושר ברוב קולות מינוי מנהל מחלקת הגביה :     החלטה
  ).גביה(

 
  

  יזאל' מינוי מורשי חתימה בחשבון בנק לבית ספר אלע– 9' סעיף מס
  

  :פאיז אבו צהבאן
הנני מבקש למנות , בחשבון הבנק של בית הספר, שנמנע ממנו להיות מורשי חתימה, עקב בעיה טכנית עם מנהל בית הספר

תקציבים בעירייה כחותם בחשבון הבנק בנוסף למזכירת בית הספר עד להודעה '  סגן מנהל מח–את ראיד אלקרינאוי 
כי הוא לא מנהל , ומבקש לשחררו מהנושא,בית הספר הקודם סלימאן אלמטאלקהויש לציין שעדיין חותם מנהל , חדשה

  .עבר לבית ספר אחר, בית הספר עוד
  
  

זאלי במקומו של 'ס אלע" כמורשי חתימה בחשבון בנק ביראיד אלקרינאוימינוי , אושר פה אחד:     החלטה
  .סלימאן אלמטאלקה

 
  

  ,ננעלה הישיבה
  

________________                              _______________  
                               פאיז אבו צהבאן             עלי אבו אלחסן
                    ראש העירייה               מזכיר העירייה

    
  :תפוצה

  מבקר המדינה 
  משרד הפנים , הממונה על המחוז

  חברי העירייה
  גזבר העירייה
  דובר העירייה

  ייההיועץ המשפטי של העיר
  מבקר העירייה

  הנהלת חשבונות
  חשב מלווה

  --------------------------------------------  
  י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה"הודפס ע

 


